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Betreft: vragen conform artikel 37 jongerenwerk 
 
 
Geachte leden van het College, 
 
 
Graag vragen wij uw dringende aandacht voor het volgende. 
 
Zoals bekend heeft onze fractie al jarenlang gepleit voor uitbreiding van het jongerenwerk in 
Boxtel en de komst van het jongerencentrum. Wij zijn dan ook blij met het feit dat de 
Boxtelse politiek daar in de afgelopen jaren besluiten over heeft genomen, die deels ook al 
zijn geëffectueerd. 
 
Delta 
 
Vorige week heeft in de Gemeenteraad een discussie plaatsgevonden over het functioneren 
van Delta, uiteindelijk resulterend in een unaniem door de Raad aangenomen motie van de 
VVD. In die discussie hebben wij al meegedeeld dat onze zorg vooral uitgaat naar het 
jongerenwerk. Wij denken dat Boxtel kansen laat liggen als het jongerenwerk in het hier en 
nu niet wordt aangemerkt als een zeer belangrijk beleidsspeerpunt richting het bestuur van 
Delta. Via dit schrijven willen wij uw College oproepen daarin actie te ondernemen richting 
Delta en wij willen ook een aantal concrete suggesties en ideeën meegeven. 
 
Onze fractie heeft in de afgelopen maanden vanuit onze zorg voor het jongerenwerk in 
Boxtel veel gesprekken gevoerd met jongeren en het jongerenwerk. Bovendien hebben we in 
februari dit jaar nog een keer jongerencentrum Bizzi in Schijndel bezocht, waarbij we over 
ideeën en suggesties voor Boxtel hebben gepraat met de jongerenwerkers in Schijndel. 
 
In Schijndel draait het jongerenwerk al jarenlang prima en vallen de jongerenwerkers 
rechtstreeks onder de verantwoordelijkheid van de Gemeente. Dat werkt daar uitstekend. 
Volgens onze fractie mag het niet zo zijn dat de constructie in Boxtel, met het jongerenwerk 
onder verantwoordelijkheid van Delta, leidt tot minder aandacht aan het jongerenwerk dan 
wij politiek met elkaar hebben afgesproken. 
 

1. Wat is de mening van het College over deze stelling? 
 
Bezetting jongerenwerk 
 
Helaas hebben wij moeten constateren dat de formatie van het aantal jongerenwerkers in het 
afgelopen jaar flink onder druk heeft gestaan. Dit terwijl er toch prestatie-afspraken met Delta  
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
zijn gemaakt, met betrekking tot de kwantiteit en de kwaliteit van het aantal jongerenwerkers 
in Boxtel. Het jongerenwerk had op de eerste plaats de opdracht de komst van het 
jongerencentrum voor te bereiden en de straat op te gaan om contacten te leggen met 
(groepen) jongeren. Dit is door continue onderbezetting nog onvoldoende van de grond 
gekomen. 
 
En wij vrezen dat we problemen blijven houden als er niet heel snel door Delta actie wordt 
ondernomen. Recentelijk hebben 2 jongerenwerkers immers hun arbeidsovereenkomst 
opgezegd en het valt op dit moment nog niet te verwachten dat die beide vacatures op korte 
termijn worden ingevuld. 
 

2. Welke acties heeft het College uitgezet richting Delta om überhaupt te wijzen op 
de prestatie-afspraken met Delta en dan met name ook de afspraken richting 
het jongerenwerk? 

3. Is daarbij de formatiebezetting van het jongerenwerk aan de orde geweest? 
 
 
Activiteiten jongerenwerk en jongerencentrum 
 
Tegelijkertijd merken we dat vanaf januari de activiteiten van het jongerenwerk wél in een 
stroomversnelling zijn gekomen. De activiteiten in het jongerencentrum worden in zijn 
algemeen goed bezocht, het contact met jongeren wordt steeds gemakkelijker gevonden, 
vrijwilligers dienen zich aan en met een groot aantal Boxtelse basisscholen zijn afspraken 
gemaakt over excursies aan het jongerencentrum van de groepen 8. 
 
Sterker nog, er dienen zich momenteel dermate veel vrijwilligers aan dat dreigt dat voor hun 
te weinig werk voorhanden is. En dat ze onvoldoende begeleiding krijgen om zelf nieuwe 
activiteiten te ontplooien. Dat laatste werkt uiteraard demotiverend, waardoor het gevaar 
bestaat dat mensen hun interesse verliezen. Datzelfde geldt ook voor de voorzichtige 
contacten die momenteel gelegd worden met sociale partners, scholen, politie, gemeente en 
natuurlijk niet in de laatste plaats de jongeren zelf. Die laatste ontwikkelingen moeten 
volgens onze fractie voorkomen worden en wij denken dat dat kan. 
 
Kansen te over dus voor het jongerenwerk. Maar om al die goede contacten uit te bouwen, 
netwerken te onderhouden, straatwerk vorm te geven, is het belangrijk om voldoende 
bezetting te hebben. Met name deze periode tot aan de zomervakantie is daarin zeer 
belangrijk en door de huidige onderbezetting dreigen de jongerenwerkers achter de feiten 
aan te blijven lopen, terwijl er juist kansen liggen om de contacten met jongeren nog meer uit 
te bouwen en te verzilveren in allerlei activiteiten en projecten in en buiten het 
jongerencentrum. 
 

4. Deelt het College onze zorg met betrekking tot bovenstaande en is dit 
onderwerp van bespreking geweest in recentelijk overleg met Delta? 

 
Suggesties formatiebezetting 
 
Zoals gememoreerd in dit schrijven hebben 2 jongerenwerkers hun arbeidsovereenkomst 
opgezegd. Wellicht dat de al wat langer openstaande vacature op korte termijn wordt 
ingevuld, maar dat valt zeker niet te verwachten op de vacature die half mei heel concreet 
open valt. 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zo dat al niet gebeurd is willen wij Delta graag attenderen op een aantal mogelijke 
oplossingen: 
 
1. Samenwerking met Bizzi: 
In de gesprekken die we recentelijk en al eerder met Bizzi hebben gehad, is ons gebleken 
dat het jongerenwerk in Schijndel al jaren professioneel functioneert. Daar is dus veel kennis 
aanwezig en bestaan bewezen structuren en methodieken. Ligt er geen mogelijkheid om die 
kennis in te huren vanuit Bizzi of andere goedlopende jongerencentra in de omgeving? Er 
zou bijvoorbeeld gekeken kunnen worden naar bepaalde projecten en/of tijdelijke 
ondersteuning. Met de huidige aanwas van vrijwilligers in de Steeg is het bijvoorbeeld 
belangrijk om die vrijwilligers goed te begeleiden, op te leiden en vast te houden. Het 
vormgeven van vrijwilligersbeleid zou een prima aangelegenheid om als project in te huren. 
 
2. Gebruikmaken van ondersteuning en netwerk K2: 
K2 is een provinciale organisatie voor advisering en begeleiding op het gebied van jeugd en 
jeugdbeleid. Met een breed scala aan diensten en producten ondersteunt K2 instellingen en 
overheden bij hun investeringen in jeugd- en jongerenwerk. Wellicht dat vanuit het netwerk 
van K2 door Delta tijdelijke maatregelen kunnen worden genomen om de huidige 
onderbezetting in het jongerenwerk op te vangen. 
 
3. Inleen tijdelijke krachten: 
Binnen het jongerencentrum zijn het afgelopen jaar wellicht stagiairs of vrijwilligers actief 
geweest die tijdelijk als beroepskracht ingezet zouden kunnen worden. 
 
Al deze ideeën moeten uiteindelijk als doel hebben dat jongerenwerkers toekomen aan dat 
waar ons inziens nú kansen liggen. Het in contact komen met jongeren, het organiseren van 
nog meer en betere activiteiten, het actief uitdragen van de activiteiten van het 
jongerencentrum, het tot stand brengen van projecten et cetera, et cetera. 
 

5. Is het College, binnen het raamwerk van de gemaakte afspraken met Delta, 
bereid om deze suggesties met grote spoed met het bestuur en de nieuwe 
directie van Delta te bespreken (zo dit al niet is gebeurd)? 

 
U begrijpt uit de toonzetting van deze brief dat wij veel kansen zien voor goed jongerenwerk 
in Boxtel. Vanuit die positieve grondhouding willen wij u oproepen om het jongerenwerk snel 
bij Delta onder de aandacht te brengen, daarbij rekening houdend met het feit dat juist nu de 
periode tot aan de zomervakantie belangrijk kan zijn om zaken te verzilveren. 
 
Wij zien dan ook met belangstelling uit naar uw spoedige reactie op ons schrijven. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 


